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P R O T O K O Ł U   nr XXV/12 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 1 lutego 2012 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Zbigniewa Duszy 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej   -  Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   -  Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta   -  Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna -  radca prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Dusza witając 

radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 
 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek obrad, 

który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXV/5/12/ 

b/ zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXV/6/12/ 

c/ zamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia Studzieniec; /numer 

druku XXV/7/12/ 

d/ zamiaru likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny 

„Lubuskie Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXV/8/12/ 

e/nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku-XXV/3/12/ 

f/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku-XXV/4/12/ 

5. Przyjęcie planów pracy na rok 2012: 
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a/ Rady Miejskiej w Kożuchowie – podjęcie uchwały /numer druku-XXV/1/12/ 

b/ Komisji Stałych Rady Miejskiej - podjęcie uchwały /numer druku-XXV/2/12/ 

6. Sprawozdania z działalności w roku 2011: 

a/ Rady Miejskiej, 

b/ Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

c/ Przedstawiciela Gminy Kożuchów przy Społecznej Radzie ZOZ w Nowej Soli, 

d/ z realizacji wniosków i interpelacji. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr  XXIII i XXIV.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie  

4 lit.g porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację 

projektu „Sukces na wyciągnięcie ręki” dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. /numer druku XXV/9/12/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXV/5/12/ 

b/ zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXV/6/12/ 

c/ zamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia Studzieniec; /numer 

druku XXV/7/12/ 

d/ zamiaru likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny 

„Lubuskie Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXV/8/12/ 

e/nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku-XXV/3/12/ 

f/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku-XXV/4/12/ 

g/ wyrażenia zgody na realizację projektu „ Sukces na wyciągnięcie ręki” dofinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki. /numer druku XXV/9/12/ 

5. Przyjęcie planów pracy na rok 2012: 

a/ Rady Miejskiej w Kożuchowie – podjęcie uchwały /numer druku-XXV/1/12/ 

b/ Komisji Stałych Rady Miejskiej - podjęcie uchwały /numer druku-XXV/2/12/ 
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6. Sprawozdania z działalności w roku 2011: 

a/ Rady Miejskiej, 

b/ Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

c/ Przedstawiciela Gminy Kożuchów przy Społecznej Radzie ZOZ w Nowej Soli, 

d/ z realizacji wniosków i interpelacji. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr  XXIII i XXIV.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza 

między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.3. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, złożył ponowny wniosek o wykonanie ogrodzenie zawalonej 

bastei przy ul. Chopina. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że basteja zostanie ogrodzona, jeśli 

pozwolą na to środki finansowe. Trwa analiza czy zakup może być wykonany ze środków 

przeznaczonych na zarzadzanie kryzysowe. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, na jakiej podstawie zostały podzielone środki finansowe na 

poszczególne konkursy dla organizacji pozarządowych. Z czego wynikają dysproporcje 

przydzielonych środków. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, iż środki zostały podzielone na 

podstawie wykonania z ubiegłego roku. Nadmienił, że zauważa dysproporcje, być może 

konkursy zostaną odwołane i ponownie ogłoszone. W przyszłym roku środki będzie 

przydzielała Komisja Gospodarki i Budżetu. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał na jakiej podstawie konkurs mógłby zostać odwołany.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż podstawą może być np. interpelacja 

radnego M. Jelinka. 

Ćwikilik – Kowalska Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, wyjaśniła, że w ogłoszeniu 

zawarta jest przewidziana pula środków finansowych. Kwota przyznanych środków zależy od 

atrakcyjności złożonych wniosków. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że środki przyznane np. KS Zawisza Radwanów nie są 

wystarczające. Drużyny nie są w stanie utrzymać się za taką kwotę. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przyznał, że środków jest mało na wszystkie 

dziedziny.    

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, stwierdził, że  

w Studzieńcu znajduje się nowe boisko, które stoi puste ponieważ klub musiał zawiesić 

działalność. Dodał, że dla klubów z terenów wiejskich 12 000 zł byłoby kwotą wystarczającą.  

Borkowski Mirosław – radny, poinformował, że Klub Korona rok ubiegły zakończył kwotą 

ok. -15 000 złotych. Aby klub nie zaprzestał działalności to Zarząd z własnych środków 

dołożył kwotę 15 000 złotych. Dodał, że do kwoty przekazanej przez Gminę Klub musi 

pozyskać od sponsorów ok. 30 – 40 000 złotych.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przypomniał  

o konieczności zakupu agregatu prądotwórczego dużej mocy dla stacji uzdatniana wody. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, złożyła 

wniosek o pilną naprawę drogi Zacisze poprzez wyrównanie i utwardzenie nawierzchni. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, przypomniał, że w ubiegłym roku składał wniosek dot. wieka 

studzienki na ulicy Okrzei. Wniosek został skierowany do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Zapytał czy wpłynęła odpowiedź w tej sprawie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że za studzienki od tzw. burzówki 

odpowiada zarządca drogi. Wnioski zostały przekazane, czekamy na wykonanie zadania. 

Cześć prac zostało wykonanych natomiast prace zostały przerwane z uwagi na warunki 

atmosferyczne. 
 

Do pkt.4.lit.a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie. /numer druku XXV/5/12/ 

Przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. /Autopoprawki w załączeniu./ 

Dodał, że na chwilę obecną chcą, aby obiekt służył mieszkańcom Broniszowa i Radwanowa. 

Nie wyklucza działania polegającego na powołaniu szkoły niepublicznej przez lokalną 

społeczność. Na dzień dzisiejszy w obiekcie funkcjonowałaby filia Biblioteki Publicznej  

Miasta i Gminy oraz świetlica socjoterapeutyczna. Przypomniał, że szczegóły dotyczące 

uchwały przedstawiane były na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, złożył wniosek 

o wprowadzenie do uzasadnienia uchwały zapisu: Likwidacja Szkoły nie wyklucza możliwości 

utworzenia filii szkoły podstawowej z oddziałami klasowymi I – III.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż nie widzi przeszkód do 

wprowadzenia zapisu do uzasadniania uchwały. Zwrócił uwagę, że zapis nie jest wiążący, ale 
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wskazuje istotny kierunek ewentualnych propozycji, które będą rozważane na etapie 

konsultacji społecznych.  

Wniosek został przyjęty  jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw – 3, wstrzymujące – 0, 

nie głosowało – 1/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.4.lit.b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie. /numer druku XXV/6/12/ 

Przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. /Autopoprawki w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, wyjaśnił, iż głosuje za uchwałami 

ponieważ dotyczą one zamiaru likwidacji  placówek a nie likwidacją. Rok temu głosował, za 

tym aby dać szanse szkołom w Broniszowie i Stypułowie, ale do chwili obecnej nic 

zasadniczego się nie stało. Dodał, iż należało się częściej spotykać i dyskutować o sprawie  

a przede wszystkim przygotować szczegółowe materiały pokazujące z czego będą wynikały 

oszczędności  - bilans strat i zysków. Zapewnił, że jeżeli do kwietnia nie otrzyma wyliczeń, 

które przekonają go do słuszności takiego działania to będzie przeciw likwidacji placówek.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że materiały będą przedstawione  

w ciągu miesiąca, najpóźniej w ciągu półtorej miesiąca. Materiały przygotowane w dwóch 

wariantach będą wyliczone na bazie danych z roku 2011. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Jan Medyński był wyrazicielem opinii wszystkich radnych. 

Jagasek Paweł – radny, powiedział, że w ubiegłym roku również głosował przeciw uchwale. 

Po ostatnich dyskusjach na kole Platformy Obywatelskiej w Kożuchowie,   

w związku z ty, że jest to uchwała intencyjna, daliśmy Burmistrzowi „zielone światło”. 

Przychylił się do wypowiedzi Pana Jana Medyńskiego. Poprosił o informację zawierającą ilu 

nauczycieli starci pracę, czy są już propozycje zatrudnienia ich w innych placówkach, itp.   

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o wyliczenia związane z obiektami. 
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Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw – 3, wstrzymujące – 0, 

nie głosowało – 1/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.4.lit.c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia Studzieniec. /numer druku 

XXV/7/12/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia Studzieniec. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 
 

Do pkt.4.lit.d. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie. /numer druku XXV/8/12/ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, dlaczego Powiat Nowosolski 

przestał interesować się „Lubuskim Słoneczkiem”. Czy jest to związane ż brakiem środków 

czy też Powiat woli przekazywać środki na organizacje w Nowej Soli.  

Uriadko Stanisław – Radny Powiatu Nowosolskiego, powiedział, że do 2009 roku w ramach 

subwencji otrzymywanej przez Starostwo Powiatowe przekazywane były środki dla 

Lubuskiego Słoneczka. Od roku 2010 Starostwo nie otrzymuje tych środków w związku z tym 

nie przekazuje ich dalej.   

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 
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W trakcie głosowania obecnych 15 radnych. 
 

Niedzielski Dariusz – Zastępca Przewodniczącego Sekcji Oświaty NSZZ „Solidarność” 

Zielona Góra, wyraził negatywne stanowisko NSZZ „Solidarność” dot. zamiaru likwidacji 

placówek oświatowych w Gminie Kożuchów.  
 

Do pkt.4.lit.e. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku XXV/3/12/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 
 

Do pkt.4.lit.f. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku XXV/4/12/ 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że nie jest wiadome jaką kwotę Gmina będzie 

musiała dołożyć do remontu tej drogi. Nadmienił, że nie jest zwolennikiem przejmowania dróg 

z uwagi na brak środków finansowych. Zauważył, że przez wiele lat prosi o remont ulicy 

Głowackiego. Dodał, iż można przejąć drogę po jej wyremontowaniu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że na ulicę Głowackiego były 

środki zaplanowane, ale wykonana została ulica 3 Maja nadmienił, iż było to w okresie kiedy 

sam pełnił funkcję radnego. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, nie zgodził się z wypowiedzią Burmistrza Kożuchowa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że droga przejmowana jest dla 

mieszkańców którzy tam mieszkają. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy będzie wskazany termin wykonania remontu 

drogi. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że ewentualne środki otrzymane od 

ANR muszą być wykorzystane  do 31 grudnia roku budżetowego. Jeżeli Gmina nie będzie 

miała własnych środków, to nie będzie występowała o środki od ANR.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał skąd Gmina weźmie środki na remont drogi skoro 

podejmujemy działania oszczędnościowe w oświacie. Zapytał, dlaczego Czciradz.  
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W Czciradzu remontowana jest świetlica. W każdym sołectwie znajduje się droga, którą 

należałoby wyremontować. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że do remontu tej drogi Gmina 

otrzyma dofinansowanie od ANR. Zapewnił, że nie podpisze aktu notarialnego dopóki nie 

będzie miał zagwarantowanych środków na ten cel. 

Malczyk Piotr – radny, wyjaśnił, że działka ta stanowi nieruchomość niezabudowaną, która 

nieoficjalnie od 30 lat jest drogą. Mieszkańcy nie maja do kogo złożyć wniosku o załatanie 

dziury, odśnieżanie itd.   

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że budżety kolejnych lat będą 

zawierały małe zadania, głównie na drogi, chodniki i oświetlenie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił  

o wycofanie projektu z porządku obrad. Poprosił o przedstawienie uzasadnienia 

ekonomicznego  do uchwały a także wniósł aby takie uzasadnienia były dołączane  

w przyszłości do projektów uchwał. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że nie jest zasadne 

wykonywanie wycen, które są bardzo kosztowne nie mając pewności iż zadanie będzie 

realizowane. Przypomniał, że środki z ANR będą przekazane w chwili, kiedy Gmina będzie 

miała środki na remont drogi. 

Malczyk Piotr – radny, zwrócił uwagę na to iż uchwała dotyczy nieodpłatnego przejęcia 

drogi. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że nie można tych ludzi 

zostawić w sytuacji obecnej, dlatego należy przejąć nieruchomość a później okaże się kiedy 

będzie Gminę stać na remont tej drogi. Złożył wniosek formalny o zakończeni dyskusji  

i przystąpienie do głosowania.  

Jagasek Paweł – radny, poprosił o wykonanie 100 m chodnika w Słocinie. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, stwierdził, że 

należy przejąć drogę od ANR z uwagi na dofinansowanie do jej remontu. 

Drozdek Sławomir – radny, zapytał czy Gmina otrzyma środki po wykonaniu remontu drogi  

i czy będzie wyznaczony termin wykonania od momentu jej przejęcia.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, ze środki muszą być 

wydatkowane w danym roku budżetowym. O środki można wystąpić w dowolnym czasie. Aby 

wykonać wycenę należy przejąć nieruchomość na własność Gminy. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poparł radnego Jana 

Medyńskiego. Dodał, że być może 300 000 zł, które proponuje ANR wystarczy na remont. 
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Stwierdził, że jeżeli teraz nie przejmiemy tej drogi to kiedyś i tak przyjdzie się nam zmierzyć  

z problemem. 

Jelinek Marcin – radny, zwrócił uwagę, iż ANR zapewnia dofinansowanie do remontu a nie 

sfinansowanie całego remontu.. 

Pikulski Adrian – Sołtys Sołectwa Mirocin Średni, stwierdził, że należy przejąć działkę na 

własność Gminy, ponieważ ANR w ciągu najbliższych kilku lat zakończy swoją działalność. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 1, wstrzymujące - 0/ 
 

Do pkt.4.lit.g. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację projektu „Sukces na wyciągnięcie ręki” dofinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki. /numer druku XXV/9/12/ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na realizację projektu „ Sukces na wyciągnięcie ręki” dofinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 14/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.lit.a. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie. /numer druku XXV/1/12/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o przeniesienie punktu 

rozpatrzenie wykonanie budżetu Gminy Kożuchów na 2011 rok z miesiąca kwietnia na 

miesiąc czerwiec. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kożuchowie. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 
 

Do pkt.5.lit.b. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej. /numer druku XXV/2/12/ 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił opinię 

członków Komisji w sprawie planu pracy Komisji na rok 2012. /Opinia w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, przedstawił 

opinię członków Komisji w sprawie planu pracy Komisji na rok 2012. /Opinia w załączeniu./ 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

przedstawiła opinię członków Komisji w sprawie planu pracy Komisji na rok 2012. /Opinia  

w załączeniu./ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, przedstawił 

opinię członków Komisji w sprawie planu pracy Komisji na rok 2012. /Opinia w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie / za – 15/ 
 

Do pkt.6.lit.a. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił sprawozdanie z działalności 

Rady Miejskiej w roku 2011. /Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.6.lit.b. 

Jagasek Paweł – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2011. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2011. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2011. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2011. /Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.6.lit.c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa przedstawił sprawozdanie przedstawiciela Gminy 

Kożuchów przy Społecznej Radzie ZOZ w Nowej Soli. 
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Do pkt.6.lit.d. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

sprawozdanie z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w 2011 roku. /Sprawozdanie  

w załączeniu./ 
 

Do pkt.7. 

Protokół z sesji RM nr XXIII został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Protokół z sesji RM nr XXIV został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.8. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował za zorganizowanie 

punktu zbioru sprzętu elektrycznego na terenie PUK Uskom. Zapytał, czy odbierany będzie 

sprzęt o drobnych gabarytach, czy również wielkogabarytowy np. lodówka. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, odpowiedział, że lodówki, pralki itp. również są 

przyjmowane, warunkiem jest, aby sprzęt był dostarczany w całości. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła w imieniu osoby niepełnosprawnej, która otrzymała lokal mieszkalny w budynku 

przy ulicy Moniuszki, o pomoc przy odnowieniu mieszkania, ponieważ mieszkanie zostało 

przekazane w bardzo złym stanie technicznym.  

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, powiedział, że lokal przejmowany jest na podstawie 

protokołu zdawczo - odbiorczego podpisanego przez obie strony. Każda osoba może wnieść 

zastrzeżenia, jeżeli uważa, że lokal jest przekazany w złym stanie. Na chwilę obecną nie może 

obiecać pomocy w przedstawionej przez radną Wiśniewską sprawie ponieważ musi sprawdzić 

możliwości prawne.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o przedstawienie sytuacji związanej z wystąpieniem 

awarii sieci wodociągowej w mieście. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, przypomniał, że część sieci wodociągowej w mieście 

została wykonana przed wojną.  W dniu 13 stycznia nastąpiła awaria. Pracownicy PUK Uskom 

zrobili wykop, okazało się, że zator powstał w kilku miejscach. Zadecydowano, aby spiąć ulicę 

Konopnickiej i Wolności i podać wodę z drugiej strony. Prace dość długo trwały ponieważ 

Spółka nie ma odpowiedniego sprzętu. Firma zewnętrzna zrobiła przecisk pod drogą, zgrzała  

i zamontowała rury. Po podaniu wody okazało się iż jest wyciek w kolejnym miejscu. 

Zrobiono kolejny wykop i okazało się, że pękła opaska dlatego okres usuwania awarii trwał 

długo. Zwrócił uwagę, że PUK Uskom nie ma kamery, która umożliwiłaby szybkie 

zlokalizowanie awarii. Kamera została wypożyczona od wodociągów w Zielonej Górze.  
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W chwili obecnej jest kolejna awaria na ulicy Szprotawskiej. Pracownicy prowadzą prace 

zmierzające do zlokalizowana miejsca awarii.  

Jagasek Paweł – radny, zapytał, czy mieszkańcy ulicy Żagańskiej mogą wykonywać 

przyłączenia do kanalizacji. W jaki sposób mają dopełnić wszelkich formalności, kto będzie 

pokrywał koszty. Poprosił o poinformowanie mieszkańców np. poprzez ogłoszenia na słupach.  

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, powiedział, że w chwili obecnej trwa odbiór 

inwestycji. Do wszystkich mieszkańców zostaną wysłane decyzje z informacją o przyłączeniu 

się. Poinformował, że w ulicy Krętej musi zostać wykonany odcinek nowej instalacji, aby 

można było podłączyć ulicę Żagańską do oczyszczalni ścieków. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy pierwsza awaria został usunięta. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że pierwsza awaria została całkowicie 

usunięta. Podanie wody z dwóch stron spowodowało udrożnienie rur.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała kiedy PUK Uskom zakupi beczkę do transportu 

wody pitnej. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, wyjaśnił, że nie ma potrzeby zakupu beczki 

ponieważ beczka wypożyczana jest ze Starostwa Powiatowego w Nowej Soli w ramach 

zarządzania kryzysowego.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że podczas awarii 700 osób nie miało wody 

nadmieniła, że w sklepach również nie było wody, którą można było zakupić. Dodała, że  

w ciągu trzech dni nikt nie zainteresował się dostawą wody pitnej i przemysłowej. 

Poinformowała, że na jej interwencję Straż Pożarna pomogła mieszkańcom. Stwierdziła, że 

Prezes PUK Uskom i Burmistrz Kożuchowa dowiedzieli się o awarii w poniedziałek rano po 

jej telefonie. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, powiedział, że pracownik odpowiedzialny za 

zorganizowanie dostaw wody w sobotę nie dopełnił swoich obowiązków, dlatego został 

ukarany karą finansową. Pracownik otrzymał również upomnienie za nie poinformowanie 

Prezesa Spółki o awarii w odpowiednim czasie. Nadmienił, że w PUK Uskom nie obowiązują 

procedury związane z podejmowaniem działań w kryzysowej sytuacji. W chwili obecnej 

procedury są przygotowywane.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że procedury powinny być przygotowane jak 

Prezes przejmował spółkę. Brak procedur spowodował, że 700 osób, w tym osoby stare  

i niepełnosprawne, przez trzy dni nie miało wody. Nikt się nie zainteresował, problemem. Do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej dzwoniła trzy razy i dopiero za trzecim razem została 

połączona. Stwierdziła, że nie przeszkadzała w pracy, chciała tylko jakiejkolwiek pomocy. 
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Pomoc otrzymała w piątek od Wojewody, który wymusił na władzach Gminy sprowadzenie 

kamery i materiałów bo przez cały tydzień Prezes kłamał ludzi. Stwierdziła, że po usunięciu 

awarii w czwartek nikt nie sprawdził czy woda jest w mieszkaniach, zabrano beczkę i znów na 

dwa dni mieszkańcy zostali pozbawieni wody.  

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że zostanie przygotowana informację nt. 

harmonogramu dostarczania wody podczas awarii. Powiedział, że w godzinach 

dopołudniowych woda dostarczana była przez OSP, gdzie kierowcą jest pracownik PUK 

Uskom, woda dostarczana była również ciągnikiem, pracownik PUK Uskom dostarczał wodę 

do mieszkań jeżeli była taka potrzeba. W godzinach popołudniowych pracownik PUK Uskom 

dostarczał wodę pitną ciągnikiem, a OSP zapewniła osoby, które wnosiły wodę do mieszkań. 

Zapewnił, że sprawdzi informację dot. przerwy w dostawie wody w czwartek. Nadmienił, że 

pracownicy PUK Uskom chodzili do mieszkańców z zapytaniem czy dochodzi już woda do 

mieszkań.  

Zapewnił, że nieprawdą jest, iż działania zostały podjęte po interwencji Wojewody.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że informacja o braku wody została podana do 

wiadomości dopiero 26 stycznia br. zawiadomienie w jaki sposób będzie dostarczana woda 

przemysłowa zostało podane do wiadomości 25 stycznia br. ale tylko na ulicy Wolności 19, 15 

i 21 gdzie jest zameldowana. Zapytała, czy w Kożuchowie nie ma ludzi z wyższym 

wykształceniem, że zatrudniane są osoby z Zielonej Góry albo emeryci.  

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że zostanie przygotowana informację nt. 

ilości osób zatrudnionych w PUK Uskom z podziałem na miejsce zamieszkania. Zapytał, czy 

analogicznie rzecz biorąc firmy z Zielonej Góry powinny zwolnić mieszkańców Kożuchowa. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że dziwi się, że po takiej awarii Prezes PUK 

Uskom w dalszym ciągu zajmuje swoje stanowisko. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, powiedział, że przez tydzień czasu Pani Prokopiak 

była w PUK Uskom codziennie z żądaniem dostarczenia wody rurami. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że nie żądała, aby woda dostarczana była rurami 

a na dowód ma nagrane rozmowy. Dodała, że ma bardzo duży szacunek do ludzi, którzy 

kopali, nadmieniła, że na jej interwencję zapewniono tym ludziom posiłek regeneracyjny. 

Żądała dostarczania wody przemysłowej i pitnej. Dostarczana woda była bardzo złej jakości, 

mogła spowodować zatrucia.  

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, przyznał rację, iż raz woda była pobrana  

z nieużywanego hydrantu, dlatego była złej jakości. Beczka została zdezynfekowana i wydane 

zostało polecenie pobierania wody tylko na terenie PUK Uskom. Podziękował za interwencję. 



14 

 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że współczuje mieszkańcom, 

ale jako przewodniczący Rady Miejskiej nie ma obowiązku wiedzieć o takich sprawach. 

Odczytał obowiązki przewodniczącego, które nakłada ustawa o samorządzie gminnym cyt. 

zadaniem przewodniczącego rady jest wyłącznie organizowanie prac rady i prowadzenie 

obrad rady”. Dodał, że władza wykonawcza nie ma obowiązku informować 

przewodniczącego o takiej sytuacji. Podziękował za zainteresowanie. Dodał, że nad pewną 

sytuacją nie może przejść do porządku dziennego, a mianowicie na drzwiach przychodni nie 

ma napisu Przewodniczący Rady Miejskiej. Zwrócił się do Pani Prokopiak: Dzwoni Pani do 

sekretarki, która informuje Panią, iż lekarz jest w trakcie badania małego dziecka.  

W niewybredny sposób przedstawia Pani swoje żądania, na co mam dowód w postaci 

nagrania. Dzwoniąc kolejny raz zostaje Pani przełączona do gabinetu, poinformowałem Panią, 

że nie ma Pani prawa dzwonić do przychodni zakłócać pracę mi i moim pracownikom /na co 

mam dwóch świadków/. Po takich obelgach nie jestem w stanie pracować przez co najmniej 

godzinę. Mogę odtworzyć nagranie, aby Pani przekonała się jakimi słowami żądała Pani 

swoich niesłusznych praw. Po Pani telefonie o ok. godz. 13.00 byłem w Urzędzie i uzyskałem 

informację, iż od rana była Pani w Urzędzie i przepytała Pani wszystkich nt. awarii, o której 

jako Przewodniczący nic nie wiedziałem. Jaki cel miał telefon, który spowodował że nie 

byłem w stanie przez godzinę przyjmować pacjentów skoro wszystkie informacje otrzymała 

Pani w Urzędzie od Burmistrza, Sekretarza Gminy, pracownika biura Rady, Prezesa PUK 

Uskom, itd.? Jeżeli jest Pani w stanie odpowiedzieć na to pytanie to będę się głęboko 

zastanawiał co zrobić z sytuacją w której tak obraźliwie potraktowała Pani moją osobę. Jeśli 

Pani nie ma uzasadnienia do tej sytuacji to proszę o czarodziejskie słówko, które dzieci mówią  

w przedszkolu, gdy są niegrzeczne. Jeżeli nie usłyszę tego słowa to będę zmuszony zrobić 

użytek z nagrania. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, powiedziała, że nie musi znać obowiązków 

przewodniczącego, szukała pomocy dla mieszkańców którzy nie mieli wody, nie wiedziała, że 

przewodniczący nie będzie mógł pomóc. Zapewniła, że w Urzędzie również szukała pomocy  

a nie zbierała informacje. Przeprosiła Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie Pana 

Zbigniewa Duszę za swoje zachowanie. Zapewniła, że nie wykona więcej telefonu do 

Przewodniczącego. Ponownie stwierdziła, że specjalistyczny sprzęt został przywieziony do 

Gminy po interwencji Wojewody. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, stwierdził, że nieprawdą jest iż specjalistyczny sprzęt 

został przywieziony do Gminy po interwencji Wojewody. Dodał, że został potraktowany przez 

Panią Prokopiak podobnie jak Przewodniczący Rady Miejskiej.  
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Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował Pani Prokopiak za 

interwencje i zaangażowanie podczas awarii.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że wiele przedstawionych kwestii nie 

jest prawdą. Ponieważ w sobotę o godzinie 11.00, z pracownikami PUK Uskom, był na ulicy 

Słowackiego. Stwierdził, iż zmobilizowanie zbyt wielu ludzi nie służy niczemu dobremu 

ponieważ irytuje ludzi którzy chcą wykonać swoją pracę. Przyznał, że wszystkim ludziom 

pracującym podczas awarii należy się duży szacunek. Większość mieszkańców odniosło się  

z dużym zrozumieniem dla całej sytuacji.  

Tarbaj Tadeusz – Sołtys Sołectwa Książ Śląski, zapytał czy w PUK Uskom funkcjonuje 

telefon alarmowy. Zapytał czy będzie przeprowadzony przegląd stanu technicznego hydrantów 

na terenach wiejskich. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, powiedział, że funkcjonują dwa telefony alarmowe. 

Numery znajdują się na stronie internetowej Przedsiębiorstwa. W chwili obecnej 

przeprowadzona jest inwentaryzacja wszystkich hydrantów. Należy uzbroić się w cierpliwość 

ponieważ przez lata ta kwestia nie była realizowana. Podczas konsultacji z PSP w Nowej Soli 

ustalono którymi hydrantami należy zająć się w pierwszej kolejności.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił aby pracownicy PUK Uskom którzy zajmują się 

sprzątaniem zwrócili szczególną uwagę na zbierające się śmieci przy Izbie Regionalnej i na 

ulicy Zielonogórskiej. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, iż zwróci uwagę na problem pracownikom. 

Poprosił o zgłaszanie takich sytuacji telefonicznie. 

Perdian Halina – radna, zapytała dlaczego na ulicy 1 Maja i na ulicy Żagańskiej nie ma 

światła. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że jest awaria oświetlenia, która 

została zgłoszona.  

Perdian Halina – radna,  zapytała czy kąpielisko „Glinianki” będzie w tym roku użytkowane. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że woda przed sezonem badana jest 

przez Sanepid, który dopuszcza kąpielisko do użytkowania. Dodał, że aby polepszyć stan 

otoczenia zbiornika należałoby przeznaczyć ok. 50 - 100 000 złotych. Jeżeli będzie taka wola 

radnych, to zadanie będzie wykonywane. Zapewnił, że będą wykonane prace porządkowe na 

obiekcie. Odpowiedzi w sprawie kąpieliska udzieli na koniec marca. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał w jaki sposób przekazywana jest informacja nt. 

możliwości uzyskania dofinansowania usuwania azbestu. 
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Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, że miarą przekazania informacji 

jest ilość złożonych wniosków. Zapewnił, że wniosków jest wiele.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy sołtysi zostali poinformowani o procedurze 

składania wniosków o dofinansowanie usuwania azbestu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że gdyby sołtysi uczestniczyli w sesji 

tak jak sołtys Sołectwa Książ Śląski to mieliby pełną wiedzę na ten temat. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał, że frekwencja sołtysów na 

sesji w roku 2011 wyniosła 26,6%. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, dodał, że z uwagi na ograniczone środki  

w jednym roku Gmina nie jest w stanie dofinansować usunięciae azbestu w całej Gminie. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że można wyremontować ścianę budynku na targowisku miejskim i przeznaczyć ją 

na reklamę. Poprosiła o polepszenie warunków sprzedaży na targowisku miejskim. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że są środki na kompleksowe 

modernizacje targowisk. Problemem jest ok. 50% udział własny do projektu. Prowadzone były 

rozmowy, czy będą środki, kiedy będzie prowadzony nabór, itd.. Jeżeli w wyniku przetargów 

uzyskamy oszczędności to będziemy się zastanawiać na jaki cel je przeznaczyć.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła o umieszczenie tablicy z nazwą miejscowości na przystanku PKS.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, kiedy 

można spodziewać się informacji nt. możliwości remontu dróg. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa poinformował, że prowadzona jest analiza 

wraz z określeniem kosztów, kierowane są zapytania do firm. W przyszłym tygodniu powinno 

nastąpić podsumowanie. Zapewnił, że na bieżąco odbierana i rozdysponowana jest szlaka  

z kotłowni przy ul. 22 Lipca. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że w ubiegłym roku zakupione zostały kosze na 

nieczystości psie w chwili obecnej są tylko dwa kosze. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że koszy zamontowanych jest 

czternaście. W centrum miasta na czas remontu kosze zostały zdemontowane. Wiosną zostaną 

ponownie zamontowane wraz z nowymi koszami na odpady.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, powiedziała, że po remoncie chodników na ulicy Wolności 

nie zostały wykonane wjazdy. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w ubiegłym roku trzykrotnie 

interweniował w w/w sprawie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Być może środki 

zaoszczędzone na akcji zima zostaną przeznaczone na wykonanie zjazdów. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, powiedział, że na sesji Rady Miejskiej poprzedniej kadencji 

uzyskała zapewnienia Burmistrza Ogrodnika, że odzyskany pol –bruk zostanie wykorzystany 

na wykonanie alejek na cmentarzu. Do chwili obecnej nie zostało to wykonane. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że z uwagi na zbyt małą liczbę 

pracowników robót publicznych zadanie nie zostało wykonane. W roku bieżącym prace będą 

wykonywane, jeżeli Urząd Pracy będzie miał środki na pracowników robót publicznych. Pol – 

bruk przechowywany jest na składowisku odpadów. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że na odcinku ulicy Nowosolnej postawione są 

tylko dwie ławki. Zwróciła uwagę, że osoby starsze, które idą na cmentarz nie mają gdzie 

odpocząć. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała czy radni mają płacone diety za każda sesję. 

Dusza Zbigniew – Przewodniczący Rady Miejskiej, wyjaśnił, że od ubiegłego roku radni 

otrzymują dietę w formie ryczałtu, bez względu na ilość posiedzeń, pomniejszaną procentowo 

o ilość nieobecności. Wyjaśnił, że dieta nie jest wynagrodzeniem tylko gratyfikacją za 

utracone zarobki z tytułu nieobecności w pracy spowodowanej uczestnictwem w sesji lub 

komisji. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał uchwałę RIO w sprawie 

wydania opinii o prawidłowości kwoty długu Miasta i Gminy Kożuchów. /Uchwała  

w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Wojewódzkiego 

Komendanta Policji w sprawie zmian w Komisariacie Policji w Kożuchowie. /Pismo  

w załączeniu./ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał prośbę Pana Witolda Flak  

i Pani Danuty Graba dot. lokalizacji postoju taksówek. /Pismo w załączeniu./ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że podczas planowania nowej 

organizacji ruchu spotkał się z Panem Witoldem Flak w sprawie lokalizacji postoju taksówek. 

Pan Flak i Pani Graba zaakceptowali wskazane miejsce. Po wykonaniu organizacji i uzyskaniu 

wszelkich niezbędnych uzgodnień i opinii Pan Flak stwierdza że nie podoba im się wskazane 

miejsce. Na chwilę obecną nie ma możliwości zmiany miejsca postoju taksówek. Po ok. pół 

roku mogą być wprowadzone zmiany przy uwzględnieniu interesów ogółu. 
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Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, potwierdził, że Pan Flak 

zwracał się do niego w w/w sprawie podczas dyżuru. Udzielił informacji, że organizacja ruchu 

jest procedurą długą. Nieprawdą jest, jak zostało napisane w piśmie, że podziela zdanie Pana 

Witolda Flak dot. lokalizacji postoju.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o przychylenie się do wniosku Pana Witolda Flak. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Pana Mirosława 

Borkowskiego. /Pismo w załączeniu./ 

Borkowski Mirosław – radny, wyjaśnił, że rezygnacja z członka Zarządu MKS Korona 

spowodowana jest niejednoznaczną interpretacją przepisów. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował za wycinkę suchych 

konarów drzew w parku przy ulicy Żeromskiego. 
 

Do pkt.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 
 

Sesję zakończono o godzinie 19.00 

 

Protokołowała                     Przewodniczący  Rady Miejskiej 

 Kinga Kukuć                           Zbigniew Dusza 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


